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z posiedzelnia wspólnego komisji Rozwoju Gospodarczego i
Rolnictwa, komisji oświaty kultury i sportu, komisji Rewizyjnej

oraz Komisji Mienia Komunalnego i Finansów
w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 27 wtześnia 2oL7 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:

1. Małgorzata Meszka - Przewo dnicząca Rady Gminy,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Sylwia Pijanka - Sekretarz Gminy.

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. stwierdzenię prawomocności obrad iprzyjęcie porządku obrad.
3. Informacja o wykonaniu budzetu Gminy zal-sze półrocze 2oI7 r.
4. Omówienie projektów uchwał.
'5. Sprawy różne.
6. Zakończenie obrad.

' Nieobecni Rądni: Nouląkotllski Pauleł, Marcinkoulską Barbara,
Wrzodąk Agata, Micho.lski Antoni

Lista obecności stanowi załqcznlk nr J do protokołu.

Ad.,1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
o godz. 1005 posiedzenie otvłorzyła Agnieszka Firman§

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodar czego i Rolnictwa, która
pr rywitala przybyłych członków Komisji or a7. pracowników Urzędu.
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Ad. 2 §twierdzenie prawomocności obrad i ptzy!ęcie porządku
obrad.

'ś'
tf

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posied zeniu uczestniczy
Io członków komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji
i decyduje o prawomocności obrad.

NastęPnie odczytała porządek obrad zarządzlła głosowanie w
sPrawiel Porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 10 radnych
jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad, który stanowi
załqcznlk nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3 Informacja o wykonaniu budżetu Gminy za l-sze półrocze
207.7 t.
Pan WÓj t Przypomniał, że półrocze roku budzetowego kończy się

30 czerwcp a zgodnie z ustawą o samorząd,zie terytorialnym Wójt ma do
końca wrzeŚnia przestawić sprawozdanie za l-sze półrocze. Każdy z
radnych otrzymal sprawozdanie na piśmie. wójt dodał, że dochody i
wYdhtki są na dobrym poziomie, wykonane w połowie zamierzonych w
budzecie na 2Ol7 rok planowanych kwot. W całokształcie struktury
moŻna dokładnie zaobserwować poszczególne dochody i wydatki w
p oszczę gólnych dzialac}l..

Informacja ta stanowi załqcznlk nr 3 do niniejszego protokołu.

wójt poinformował jak na dtzień dzisiejszy tvyslądają następujące
inwes§rcje:

- remont drogi w Marianowie - inwes§cja zreaJizowanai sfinansowa.na;
- remont drogi w Rzędkowie - inwestycja zrealizowana i sfinansowana;
- oŚwietlenie uliczne we Franciszkanach - inwesĘcja zrealizowarta

i sfinansow€rna;

- przeĘudowa i rozbudowa stacji wodociągowej w miejscowości
Trzcianna - inwestycja zreaJizowana i nierozliczona;

- została PodPisana umowa na plac zabavł w Rawiczowie, termin
wykonania do 14 listopada2OI7 r.;

- inwestycje i remonty w szkołach zostały wykonane, w szkole
w StrĘb odzę Pozostała kwesti a rozliczenia remontu - przygotowanie
oddziału pr zedszkolnego ;
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oŚwietlenie uliczne w Nowym Dworze Parceli jest w trakcie montazu
lamp, słupy juz stoją;
został zlożony wniosek na przebudowę skrzyżowania w Strzybodze
do Wojewody Łódzkiego o dofinansowanie - rozstrzygnięcie r,r,oże
trwać około dwa miesiące od moment:u złożenia;
wyremontowany został jeden z mostÓw w Nowym Dworze, w duzej
częś'Ći rozebrarty, wszystkie podkłady zostały wymienione na nowe,
mamy na nie certyfikat potwierdzający, że można ich uĘwać
na mostach - koszt wszystkiego ok. B 000 zł, w przyszłości ten drugi
most równięż wymaga remontu;
w trakcie remontów dróg gminnych są: droga Psar5r-Lisna,
Sewerynów, Zg|innaDużą Suliszew, Strzyboga - po wodociągu.
odtworzona została prawidłowo droga w Nowym Dworze, poniewaz
słup energeĘki stał na środku drogi, która była żle wyĘczona
zapłaclliśmy tylko za samochód z piachem.

Długosz - czy będzie równiarka na drogach gruntowych ? - tak będzie w
najb.liższych dniach.

Dodatkowo Wójt poinformował o ilości dzieci w oddziałach
Przedszkolnych: 15 dzieci - Strzyboga; 24 dzieci - Trzcia]lna; 23 dzieci _
Nowy Dwór.

10.30 Radng Michątski przgbgł na posied.zenie Komisji, nuiększajqc jej
skłąd do 11 członków.

Ad. 4 Omówienie projektów uchwał.

Omówiono następujące projekty uchwał w sprawach:
zrnian w budzecie gminy na2OI7 rok;
zrniart w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowy Kavłęczyn na
lata 2OI7 -2023;

- w sPrawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu chojnickiego.

Ad. 5 Sprawy tóżne.

'wójt poinformował, że wpłynęło pismo od wykonawcy projektu na
oŚwietlenie w Podfranciszkanach - wykonawca poinformował w piśmie,
Że jest zbyt wąski pas drogory. ptzy drodze gminnej, jest konieczność
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wejŚcia w posesje przy drodze i kieruje prośbę do Wójta o aneksowanie
terminu wykonania inwes§cji. Wójt dodał, że rozmieszczenie oświetlenia
było 3 razy przeprojektowane. Na trasie projektu są 3 działki, których nie
da się ominąć i trzeba wejść na posesje, potrzebne są zgody tych
właścicieli, z którymi trudno się skontaktować, gdyż nie przebywają na
posesjach.' kolejną kwestią poruszoną przez pana wójta są postępowania
administracyjne o budowę chlewni w Rawiczowie oraz chlewni i tuczarni
na Zg|innej Małej.

Co do Rawiczowa - inwestor zaskałżrył wyrok Kolegium
Odwoławczego do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, Kolegium
odwołało TLaszą decyzje pozrytywną o budowę chlewni. Kolegium zażądało
decyzji środowiskowej a my nie wnosiliśmy sprzeciwu. Sprawa ta będzie
w sĄ,dzie przez ok. 2-3 miesiące.

, Co do Zglinnej Małej oraz Kazimierzowa- o wiele większa inwestycja
ok, . 1900 szt., wniosek włączenie z raportem środowiskowym zostaly
Przesłane do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i Sanepidu.
Opinia Sanepidu jest pozy§lwna a Dyrekcja jeszcze nic nie przysłała. W
pierwszej kolejności przyjdą na pewno jakieś uzupełnienia do raportu i
dokumentacji. Wpłynął również protest mieszkańców Zg|innej Małej i
Kazirnierzowa podpisany przez prawie wszystkich mieszków.
Uzupełnienie o ten protest wyślemy do Regionalnej Dyrekcji. Po
wpłynięciu protestu odbyły się dwa zebrarlia na Zglinnej Małej z
mieszkańcami sołectwa Kazimięrzów i Zg|inna Mała. Na pierwszym
zebraniu nie było inwestora, dlatego zostało zlxolane drugie zebranie,
które odbyło się wczoraj. Był inwestora ora7. ok. 90 %o mieszkanców.

wó.it wrócił do sprawy z ostatniej sesji zvłiapanej z pismem
Stowarzyszenia ,Stokrotka Rawiczów" dot. powiększenia obszaru
Folimowskiego Parku Krajobrazowego o wieś Rawiczów. Radni
poproszeni zostali o przemyślenie tej kwestii do komisji. przewodnicząca
Posiedzenia zatządzlła głosowanie w tej sprawie: O głosów - zd, dwa głosy
- wstrzymujace, 9 głosów - przeciw. Radni większością głosów przeciw
nie w3ltazili zgody na przyłączenie wsi Rawiczów do obszaru
Bolimowskiego Parku Kr ajobr azowego.

wójt odczytal kolejne pismo, które wpłynęło do niego. pismo od
Pana Dariusza Zułnowskiego dot. nieodpłatnego przekazartia działki w
Kawęczynie B. na stan Gminy Nowy Kawęczyn. Gmina poniosłaby koszty
geodezyjne ora".notarialne. Propozycję przekazartia dzialki zwiry,arta jest
z powiększenięm drogi dojazdowej do pół w tamtym rejonie.
Przewodnicząca posiedzenia zarząd,zlła głosowanie w tej sprawie: 7]
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głosów ,- zd, cztery głosy - wstrzymujące, 0 głosów - przeciw. Radni
większością głosów zgodzlli się na przyjęcie tejże darowizny, ale dodali, ze
dzia]anie to zostanie wpisane w planowanym budzecie na2018 r.

Radna Firmanty - co z autobusem na wnioskowanym niedawno
odcinku,, w Trzciannie ? Wójt nie zabral głosu. Radna Grzejszczak
dodała, ze jest to za mała odległość od szkoły, żeby specjalnie wysyłać
tam autobus §m bardziej, że jest tam chodnik. Przewodnicząca
posiedzenia zarządzlła głosowanie w tej sprawie: O głosów - zd, 1 głos -
wstrzyrnujący, 10 głosów - przeciw. Radni większością głosów nie wyrazili
zgodny na wysłanie autobusu na tamĘm odcinku.

Radna Firmanty co z asfaltem między sklepem a szkołą w
Trzciannie? -.Wójt - na chwilę obecną nic z§m nie zrobimy.' Radny Piątkowski - proszę o wycinkę drzew nad liniami wysokiego
naPięcia ,w Nowym Dworzę - Wójt - spraw a załatwiona wczoraj przez
sołtysa.

wójt przedstawił kolejne pismo które wpłynęło na jego ręce. pismo
od państwa Olewińskich dot. wykupienia budynków agronomówki, które
na chwilę obecną dzierżawią. Dodał , że tego obiektu nie mozna sprzedać
w drodze bezprzetargowej . Przy sprzedaży jest wycet7a rzeczoznawcy oraz
cala procedura przetargowa. Przewodnicząca posiedzenia zarządziła
głosowanie w tej sprawie: 3 głosów - zĄ, 5 głosów - wstrzymujących, 3
głos - przeciw. Radni po głosowaniu podjęli decyzję o nie wyrażeniu zgody
na sprzedaż tej nieruchomości państwu Olewińskim.

.31 - Radng Dfugosz opuścił posiedzenie zmniejszajqc stan d.o 10
członkóul.

Radna Dyszkowska - proszę o włączenie światła rano ok. 5.3O.
Pozostąli Radni również poprosili o zapa7enie latarni wcześniej wieczoręm
gdyż corą7 wcześniej robi się ciemno. wójt - w sobotę będą przestawiane
wszystkie latarnie.

WÓjt przedstawił równiez pismo od PGE Dystrybucji, jest to umowa
dzierżawy dot. słupów energeĘcznych, na których wiszą gminne lampy
oświetleniowe. Koszt dzierżauły to ok. 1600 zł.

Dodatkowo wpłynęło również pismo z Zarządu OSP w Trzciannie o
sfinansowanie zakupu nieruchomości po gT& dla samochodu
strazackiego, tzw. starej zlewni. Wójt zaznaczył, że nie ma środków na
taką inwestycję w budżecie. Dodał, równiez, że wycena kosztorysowa
wymian} dachu na OSP w Suliszewie wzrosła ze IOO OOO zł na 123 0O0
zł.
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Na koniec Radni zostali poproszeni o podjęcie d,ecyzji w sprawie
Pisma oczytanego na ostatniej sesji w sprawie pomocy finansowej dla
powiatu chojnickiego. Proponowaną kwotą przez Wójta było 5 OOO zł.
Przewodnicząca posiedzenia załządziła głosowanie w tej sprawie: 10
głosów - zd, 0 głosów - wstrzymujących, 0 głosów - przeciw. Radni
większoŚcią głosów podjęli decyzję o przekazaniu 5 000 zł na pomoc dla
powiatu chojnickiego.

Ad. 6 Zakończenie obrad.
O godz. I2so Przewodnicząca Komisji wobe c zreaJizowania porządku

obrad, zarrtknęła po sied zęnie Komisj i.

, Na tym protokół zakończono.

protokołousąła:*;W*" Ptzewodnlczgła:
Ptzeuodniczqca Komlźsjź

RozuloJu Gospodarczego l Rolnźctua

Agnieszka Flrmantg
7)

ufr-,I,\
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